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Aan de voorzitter van de raad.

Steller vragen: Anieta Janssen, SP fractie

Onderwerp: Verkeersongevallen met een gewonde fietser

Toelichting:
In de begroting Gemeente Gennep lezen we op pagina 32 dat B&W niet kan duiden en daardoor geen 
maatregelen kan nemen op de ernstige toename van ongevallen met gewonde fietsers, zie het staatje 
onder beleidsindicatoren waarin verkeersongevallen met een gewonde fietser stijgt van 1 tot 6 in twee 
jaren (2017-2019).
Zij onderhouwt dit niet in kaart kunnen brengen met diversiteit in leeftijden en locaties van de 
gemelde ongevallen.
Zij schrijft: 'Maatregelen om de veiligheid voor fietsers te verbeteren zijn op basis van de 
ongevallencijfers niet eenduidig te bepalen’.
En: ‘Het aantal ongevallen is relatief laag....’.

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
(vragen ingevolge artikel 37 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de 
gemeenteraad van de gemeente Gennep)



Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden:

Namens de SP fractie,

Anieta Janssen

• Het college vindt het aantal ongevallen met een gewonde fietser relatief laag. 
Men leest dat het aantal verkeersongevallen met een gewonde fietser in 2019 zes 
betrof, in 2018 drie en in 2017 één.
De enige ‘relatie tof wordt genoemd in het staatje; een verzesvoudiging in twee jaren. 
Dat zou niet relatief laag genoemd kunnen worden.
Of is het college een andere mening toegedaan?
Relatief laag ten opzichte van: aantal fietsbewegingen in de gemeente Gennep, 
afgezet tegen cijfers vergelijkbare gemeenten, cijfers in de regio, landelijk? 
Kan en is het college bereid op één of meerdere hierboven genoemde vlakken cijfers 
te achterhalen?

• Op eerder gestelde technische vragen werd geantwoord dat expertise op dit gebied 
zou zijn ingewonnen.
Is het college op de hoogte van bevindingen van bijvoorbeeld Veilig Verkeer 
Nederland met name op het gebied van twee risicovolle leeftijdsgroepen in het 
(fiets)verkeer: jongeren en ouderen?
En de schijnbaar kloppende cijfers van gewonde fietsers (ook onderzocht door VVN). 
Het aantal zou veel hoger kunnen liggen. Wordt er alles geregistreerd? Wat gaat het 
college doen om deze, voor gemeente Gennep, cijfers te verifiëren?

• Is het college bereid te gaan onderzoeken wat de opmars van de elektrische fiets, 
zowel qua snelheid als (meestal oudere) doelgroep teweeg brengt in de 
verkeersveiligheid van haar gemeente?

• Ziet het college mogelijkheden om deelnemers aan het voetgangers- en fietsverkeer 
die wellicht geen optimale toegang tot informatie op dit vlak hebben, met name 
laaggeletterden, arbeidsmigranten, mensen met een migratieachtergrond, meer te 
bereiken?

• Is het college bereid in de duurzame, recreatieve en toeristische ambities van de 
gemeente Gennep te onderzoeken hoe zij de toenemende stroom van (elektrische) 
fietsen, mountainbikers en racefietsers in letterlijk goede banen gaat leiden?


